
 

 

אנחנו , כי בחלק של הנשמה שלנו קשור לפסיכולוגיה כי הוא הבשר שלנו
משכיל , זה הטבע האנושי שלנו. השטן, עדיין כפופים הנסיך של העולם הזה

אשר בונה ב, על ידי כוח של רשע  
; קיבלנו , וכל מה החקירה שלנו, מי אנחנו. נו קווי התחלה שונה לכל אחד

הקשורות , שהוא אישיות, ת תמונה של האמתבהיגיון הנשמה שלנו מחובר
 בעיקר לאופי רגשי של הילדות

מאז שהם נותנים לנו , שזה לכן נורמלי שהוידויים השונים שלנו קיימים
בתקווה ללכת יחד בכיוון הטבע מהאלוהים שלנו ישו ישו , לשפר אותנו

גם בלי לקרוע אחד את השני, הנוצרי  
בגלל , זה לעשות לנו את המלחמה, ובןאף על פי מאוד מ, מה שפחות נורמלי

מאז שאלוהים , הואיל אנחנו צריכים כמו עצמנו זה את זה, ההבדלים האלה
כל מאת לזה כל יכיר שאתם תלמידים שלי שלנו אמר ש  

אנחנו מאשרים את , בכל פעם כאשר כל הסימנים שניתנו על אלוהים שלנו
, השבילים שלו אנחנו עובדים על חלקה, לחזור מוקדם של אדוננו ישו

אבל נתנו לנו להשתנות על ידי אמונה כל הסביבה , ומתעלם הבדלים שלנו
כי הם יצירת שוויון כך  ,אפילו ובמיוחד הסביבה הפוליטית, שבה אנו חיים

 הרבה כל כך הרבה ברחבי העולם
הלהבה . אבל לעשות להבה לא להטעות, אלוהים רוצה להפוך צרפת פנס

אשר נתן את חייו , ומה על אהבתו של ישועהאמיתית היחידה היא זו ד
רוח הקודש של אלוהים הוא היחיד . עבור מחילת החטאים שלנו

מפני שהיא מביאה במוחם של אלה מסוגלים להוביל אותנו לשלום אמיתי 
להבנה , תמונה של התייחסות משותפת לכל, שרוצים ללכת על ידי אמונה

 כל אחד מבלי להרוס את האישיות של, כמו ישוע המשיח
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